

## 聯合書院岑才生學長計劃 —— 迎新晚會 21/9/2006

### UC Shum Choi Sang Mentorship Programme —— Inauguration Ceremony



校董會主席岑才生先生(右五)·校友會會長張煊昌博士(正中)·院長馮國培教授(左五)及計劃統籌委員會成員與學長·學員祝酒。

Mr Shum Choi Sang, Chairman of Board of Trustees (fifth from right); Dr Thomas H C Cheung, President of Alumni Association (Centre); Professor Fung Kwok Pui, College Head (fifth from left), and the Programme Organizing Committee Members making a toast.



為答謝多位連續服務六年的學長，岑才生先生特向他們頒授水晶紀念座。

Mr Shum Choi Sang presented a souvenir to mentors who have supported the programme for six consecutive years.



多位連續服務三年的學長獲岑才生先生頒授感謝狀。

Mr Shum Choi Sang presented certificates of thanks to mentors who have supported the programme for three consecutive years.



第七屆學長及學員大合照。

The grand group photo of guests, mentors and mentees.

## 聯合書院國際演講會示範會議 14/9/2006

### United College Toastmasters Club —— Demonstration Meeting

輔導主任劉行裕教授(左)與聯合書院國際演講會主席黃國峻同學(右)致送紀念品予國際演講會分區主席施嘉義先生。

Professor Alaster Lau, Dean of Students (left) and Mr Phoenix Wong, President of United College Toastmasters Club (right), presenting souvenir to Mr Neil Sy, District H Governor, Toastmasters International Hong Kong.



聯合書院國際演講會特別邀得多位資深的演講會會員為聯合同學作示範，合共七十多位聯合同學出席。

The United College Toastmasters Club has invited a number of experienced toastmasters to demonstrate their public speaking skill for United College students. More than 70 United College students attended the meeting.

